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Protokół Nr: XVII/2021 

 
 

 

Nazwa sesji:  XVII zwyczajna sesja VIII kadencji Rady Gminy Wielkie 

Oczy 

Data sesji:  11.02.2021 

Numer sesji:   

Miejsce w którym odbyła się sesja:  Wiejski Dom Kultury w Wielkich Oczach 

Godzina rozpoczęcia:  08:28 

Godzina zakończenia:  11:43 

 

Lista radnych obecnych na sali: 

1. Maria Preweda 

2. Waldemar Sęga 

3. Franciszek Bajan 

4. Krzysztof Gujda 

5. Zenon Kociołek 

6. Wiesław Kuterbach 

7. Bogusława Lichacz 

8. Janusz Sopel 

9. Antoni Mach 

10. Piotr Jacyk 

11. Ryszard Pietrucha 

12. Ryszard Osowski 

13. Józef Litwiński 

14. Stanisław Mątkowski 

 

 

Przebieg obrad: 

 

       Otwarcie sesji. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek otworzył posiedzenie Rady Gminy Wielkie Oczy, przywitał 

radnych, Pana wójta A. Hawrylaka, Panią skarbnik E. Słotwińską oraz pozostałych 

zgromadzonych. 

 

1. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek stwierdził, że obrady są prawomocne. Na 15 radnych w sesji 

wzięło udział 14. Lista obecności radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

2. Wniosek formalny Wójta Gminy Wielkie Oczy o dodanie do porządku projektu uchwały w 

sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej oraz projektów uchwał w sprawie 4 

złożonych petycji. 
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Pan wójt A. Hawrylak wystąpił z wnioskiem formalnym o dodanie pięciu punktów do porządku 

obrad. Wszyscy radni głosowali za przyjęciem wniosku formalnego. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Maria Preweda Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

3. Wniosek formalny Pana Radnego Franciszka Bajana o dodanie do porządku obrad prośby 

o podjęcie decyzji w sprawie umożliwienia KGW w Kobylnicy Ruskiej korzystania z kuchni 

i świetlicy. 

 

Pan radny F. Bajan wystąpił z wnioskiem formalnym o dodanie do porządku obrad punktu w 

sprawie umożliwienia KGW w Kobylnicy Ruskiej korzystania z kuchni i świetlicy. Za dodaniem do 

porządku obrad ww. punktu głosowało trzynastu radnych, natomiast jeden radny był przeciw.  

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 92,86% 

Jestem przeciw 1 7,14% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Janusz Sopel Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 
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Franciszek Bajan Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Józef Litwiński Jestem przeciw 

Maria Preweda Jestem za 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek ponownie przedstawił porządek obrad wraz z naniesionymi 

zmianami. Przystąpiono do głosowania. Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Franciszek Bajan Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Franciszek Bajan 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie.  

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 
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Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

6. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2021 rok. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2021 rok. Pan radny P. Jacyk 

zauważył, że na poprzedniej sesji radni przyjęli projekt w sprawie modernizacji infrastruktury 

sportowej i tam podana była kwota 410 tys. zł. natomiast dzisiaj słyszymy, że jest to kwota 440 

tys. zł. oraz zapytał co jest spowodowane większą wartością projektu. Pan wójt A. Hawrylak 

odpowiedział, że chcieliśmy się zabezpieczyć na wypadek nieprzewidzianych wydatków, dodając 

że pierwszą z takich rzeczy jest wykonanie przyłącza do stadionu, co będzie nas to kosztowało 

kilkanaście tysięcy złotych. Pan radny A. Mach zapytał czy przy okazji termomodernizacji Ośrodka 

Zdrowia w Łukawcu będzie poprawiona elewacja budynków przylegających do Ośrodka Zdrowia, 

dodając, że stanowiłoby to ładną całość. Pan radny A. Mach zapytał także o jakie działki chodzi 

w punkcie siódmym. Pan wójt A. Hawrylak wyjaśnił, że chodzi o działki, które Pan wójt 

przedstawił Państwu radnym w materiałach przed sesją, dodając, że są to działki po dawnych 

odwiertach gazu i chcemy jest wykupić po to by nowe planowane osiedle miało ładny kształt 

i żeby działki, które nie są jeszcze w naszym posiadaniu nie zaburzały całej koncepcji wyglądu 

tego osiedla. Odnosząc się do pierwszego pytania Pana radnego A. Macha Pan wójt wyjaśnił, że 

we wniosku złożonym na FIL jest przewidziana termomodernizacja jedynie budynku Ośrodka 

Zdrowia, bez mieszkań. Więcej pytań nie było. Przystąpiono do głosowania. Uchwała wchodzi 

w życie jednogłośnie.  

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 
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Radny Oddany głos 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

Antoni Mach 

7. Projekt uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy Wielkie 

Oczy środków finansowych stanowiących fundusz sołecki w 2022 roku. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy Wielkie 

Oczy środków finansowych stanowiących fundusz sołecki w 2022 roku. Pan radny P. Jacyk 

poinformował, że temat funduszu sołeckiego był obszernie dyskutowany na posiedzeniu komisji 

oraz że komisja zdecydowała, żeby takowy fundusz był, istniał i był wyodrębniony w budżecie 

gminy na 2022 rok. Następnie głos zabrał sołtys sołectwa Łukawiec, który stwierdził, że byłaby to 

wielka krzywda dla sołectw, gdyby zostały pozbawione funduszu sołeckiego. Przystąpiono do 

głosowania. Trzynastu radnych głosowało przeciwko, jeden radny głosował za podjęciem 

uchwały. Uchwała nie wchodzi w życie.  

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 1 7,14% 

Jestem przeciw 13 92,86% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Stanisław Mątkowski Jestem przeciw 

Piotr Jacyk Jestem przeciw 
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Krzysztof Gujda Jestem przeciw 

Waldemar Sęga Jestem przeciw 

Ryszard Osowski Jestem przeciw 

Bogusława Lichacz Jestem przeciw 

Zenon Kociołek Jestem przeciw 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Antoni Mach Jestem przeciw 

Wiesław Kuterbach Jestem przeciw 

Józef Litwiński Jestem przeciw 

Franciszek Bajan Jestem przeciw 

Maria Preweda Jestem przeciw 

Janusz Sopel Jestem przeciw 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

8. Projekt uchwały w sprawie: uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielkie Oczy.  

 

Przewodniczący Pan Z. Kociołek przekazał glos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie: uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielkie Oczy. 

Pytań nie było. Uchwała wchodzi w życie jednogłośnie.  

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 
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9. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę nr XVI/157/2020 w sprawie określenia warunków oraz 

trybu finansowania zadania własnego Gminy Wielkie Oczy w zakresie tworzenia warunków 

sprzyjających rozwojowi sportu. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Panu wójtowi A. Hawrylakowi, który przedstawił 

projekt uchwały zmieniającej uchwałę nr XVI/157/2020 w sprawie określenia warunków oraz 

trybu finansowania zadania własnego Gminy Wielkie Oczy w zakresie tworzenia warunków 

sprzyjających rozwojowi sportu. Pytań nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie.  

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Franciszek Bajan Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

10. Projekt uchwały w sprawie określenia dziennych stawek opłaty targowej, sposobu jej poboru, 

określenia inkasenta oraz wynagrodzenia za inkaso.  

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek przekazał głos Panu wójtowi A. Hawrylakowi, który przedstawił 

projekt uchwały w sprawie określenia dziennych stawek opłaty targowej, sposobu jej poboru, 

określenia inkasenta oraz wynagrodzenia za inkaso. Pytań nie było. Uchwała wchodzi w życie 

jednogłośnie.  

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 
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Ryszard Osowski Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

11. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę nr XXXII/10/2018 w sprawie podziału gminy na okręgi 

wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu 

wyborczym. 

 

Przewodniczący Pan Z Kociołek oddał glos Panu wójtowi A. Hawrylakowi, który przedstawił 

projekt uchwały zmieniającej uchwałę nr XXXII/10/2018 w sprawie podziału gminy na okręgi 

wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu 

wyborczym. Pytań nie było. Wszyscy radni głosowali za podjęciem uchwały.  

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Waldemar Sęga Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 
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12. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę nr XXXII/11/2018 w sprawie podziału gminy na stałe 

obwody głosowania, ustalenia ich numerów i granic oraz siedzib obwodowych komisji 

wyborczych. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek przekazał głos Panu wójtowi A. Hawrylakowi, który przedstawił 

projekt uchwały zmieniającej uchwałę nr XXXII/11/2018 w sprawie podziału gminy na stałe 

obwody głosowania, ustalenia ich numerów i granic oraz siedzib obwodowych komisji 

wyborczych. Pytań nie było. Uchwała wchodzi w życie jednogłośnie. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

13. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do programu realizowanego przez Powiat 

Lubaczowski pn. „Wyrównywanie Różnic Między Regionami III – Obszar D – likwidacja barier 

transportowych” oraz w wypadku otrzymania dofinansowania zabezpieczenia niezbędnych 

środków na jego realizację. 

 

Przewodniczący Pan Z Kociołek oddał glos Panu wójtowi A. Hawrylakowi, który przedstawił 

projekt uchwały w sprawie przystąpienia do programu realizowanego przez Powiat Lubaczowski 

pn. „Wyrównywanie Różnic Między Regionami III – Obszar D – likwidacja barier transportowych” 

oraz w wypadku otrzymania dofinansowania zabezpieczenia niezbędnych środków na jego 

realizację. Pytań nie było. Uchwała wchodzi w życie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 
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Radny Oddany głos 

Antoni Mach Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

14. Projekt uchwały w sprawie trybu i zasad przeprowadzenia konsultacji społecznych z 

mieszkańcami Gminy Wielkie Oczy.  

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek przekazał głos Panu wójtowi A. Hawrylakowi, który przedstawił 

projekt uchwały w sprawie trybu i zasad przeprowadzenia konsultacji społecznych 

z mieszkańcami Gminy Wielkie Oczy. Pan radny P. Jacyk zaproponował by dopisać 

w postanowieniach końcowych sformułowanie  „weźmie w nich udział”. Wywiązała się dyskusja. 

Przystąpiono do głosowania, wszyscy radni głosowali za podjęciem uchwały pod warunkiem 

dopisania do niej wskazanego sformułowania.  

 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 
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Antoni Mach Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

15. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wielkie Oczy w 2021 roku. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Panu wójtowi A. Hawrylakowi, który przedstawił 

projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wielkie Oczy w 2021 roku. Pytań nie było. 

Uchwała wchodzi w życie jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Franciszek Bajan Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

16. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy 

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021-2025. 

 

Przewodniczący Pan Z. Kociołek przekazał głos Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

Pani G. Senyk, która przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021-

2025. Pytań nie było. Uchwała wchodzi w życie.  
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Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

17. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek przekazał głos Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej Panu 

W. Kuterbachowi, który przedstawił plan pracy komisji. Pytań nie było. Uchwała wchodzi w życie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Antoni Mach Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 
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Krzysztof Gujda Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

18. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w interesie publicznym. (dzierżawa gruntów) 

 

Przewodniczący Pan Z. Kociołek oddał głos Przewodniczącemu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Panu J. Sopel, który odczytał treść petycji złożonej przez Pana Józefa Maciejskiego oraz 

przedstawił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w interesie publicznym. Przystąpiono 

do podjęcia uchwały. 12 radnych głosowało za podjęciem uchwały, 1 radny głosował przeciw, 

1 radny się wstrzymał. Uchwała wchodzi w życie.  

 

 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 85,71% 

Jestem przeciw 1 7,14% 

Wstrzymuję się 1 7,14% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Józef Litwiński Wstrzymuję się 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem przeciw 

Piotr Jacyk Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

19. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w interesie publicznym. (równe traktowanie 

obywateli) 

 

Przewodniczący Pan Z. Kociołek oddał głos Przewodniczącemu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Panu J. Sopel, który odczytał treść petycji oraz przedstawił projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia petycji w interesie publicznym. Pytań nie było. Za podjęciem uchwały głosowało 12 

radnych, 1 radny głosował przeciw, 1 radny się wstrzymał. Uchwała wchodzi w życie.  
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Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 85,71% 

Jestem przeciw 1 7,14% 

Wstrzymuję się 1 7,14% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Ryszard Osowski Jestem przeciw 

Waldemar Sęga Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Zenon Kociołek Wstrzymuję się 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

20. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w interesie publicznym. (zmiana lokalizacji 

PSZOK) 

 

Przewodniczący Pan Z. Kociołek oddał głos Przewodniczącemu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Panu J. Sopel, który odczytał treść petycji oraz przedstawił projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia petycji w interesie publicznym. Pan radny P. Jacyk zauważył, że mieszkańcy Łukawca 

mają prawo decydować o infrastrukturze, która miałaby powstać w ich sąsiedztwie. Pan wójt 

A. Hawrylak wyjaśnił, że na zebraniu sołeckim mieszkańcy zostali jedynie poproszeni o wyrażenie 

opinii nt. lokalizacji PSZOK-u w miejscowości Łukawiec, bez wskazania docelowego adresu, 

dodając, że w celu wyboru docelowej lokalizacji zostaną przeprowadzone konsultacje społeczne. 

Pan przewodniczący Z. Kociołek przeprosił mieszkańców Łukawca za to, że na ostatniej sesji padło 

z jego ust stwierdzenie, że na zebraniu sołeckim było sto osób oraz poinformował, że w protokole 

podpisało się dwudziestu siedmiu mieszkańców. Pan przewodniczący Z. Kociołek zapewnił 

mieszkańców, że radni z Łukawca nigdy nie będą nic robić bez zgody i poparcia mieszkańców. 

Pani radna B. Lichacz również dołączyła się do słów pana przewodniczącego. Przystąpiono do 

głosowania. Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 1 radny się wstrzymał. Uchwała 

wchodzi w życie.  

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 92,86% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 1 7,14% 
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Radny Oddany głos 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Piotr Jacyk Wstrzymuję się 

Ryszard Osowski Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Zenon Kociołek 

Bogusława Lichacz 

Piotr Jacyk 

21. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w interesie publicznym. (dot. stosowania 

witaminy D) 

 

Przewodniczący Pan Z. Kociołek oddał głos Przewodniczącemu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Panu J. Sopel, który odczytał treść petycji oraz przedstawił projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia petycji w interesie publicznym. Pytań nie było. 13 radnych głosowało za podjęciem 

uchwały, 1 radny się wstrzymał. Uchwała wchodzi w życie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 92,86% 

Jestem przeciw 1 7,14% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Maria Preweda Jestem przeciw 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 
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Stanisław Mątkowski Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

22. Prośba o podjęcie decyzji w sprawie umożliwienia KGW w Kobylnicy Ruskiej korzystania 

z kuchni i świetlicy. 

 

Pan radny P. Jacyk zaproponował by nie rozstrzygać wniosku w tak szerokim gronie i zwrócił się 

do Rady Gminy oraz do Pana wójta o zwrócenie się do sołtysa o udostępnienie świetlicy KGW 

w Kobylnicy Ruskiej oraz zaproponował by komisje rozpoczęły prace nad zmianą statutu gminy 

w celu uregulowania m.in. tej kwestii prawnie. Pan radny F. Bajan poprosił, żeby każdy z radnych 

wyraził swoją opinię nt. sytuacji jaka ma miejsce w Kobylnicy Ruskiej, gdzie od dwóch lat sołtys 

utrudnia funkcjonowanie KGW. Pan radny R. Osowski dodał by prace nad aktualizacją statutu 

gminy rozpocząć jak najszybciej. 

 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

Franciszek Bajan 

23. Informacja Wójta Gminy Wielkie Oczy z działalności pomiędzy sesjami. 

Pan Wójt Gminy Wielkie Oczy A. Hawrylak poinformował, że w okresie między sesjami 

uczestniczył w spotkaniach:  

-z projektantem nt. budowy i modernizacji oświetlania na terenie całej gminy,  

-z projektantem nt. modernizacji przebudowy Ośrodka Zdrowia w Łukawcu, przebudowy boiska 

sportowego w Łukawcu oraz przebudowy parkingu przy Urzędzie Gminy w Wielkich Oczach,  

-zarządu Urzędu Pracy, 

-Państwowej Straży Pożarnej nt. organizacji dowozu mieszkańców do punktu szczepień,  

-z Panią poseł Teresą Pamułą nt. inwestycji i potrzeb gminy.  

Pan wójt A. Hawrylak poinformował, że zostały złożone wnioski na fundusz dla gmin 

popegeerowskich na: 

- budowę i przebudowę parkingu oraz termomodernizacji budynku urzędu gminy, 

- przebudowę i rozbudowę wodociągów w Gminy Wielkie Oczy, 

- przebudowę i budowę oświetlenia ulicznego na terenie Gminy Wielkie Oczy. 

 

 

24. Wnioski i interpelacje radnych. 

 

Pan radny P. Jacyk poinformował, że w imieniu sołectwa Kobylica Ruska złożył wniosek do wójta, 

o złożenie wniosku o budowę remizy w Kobylnicy Ruskiej w związku z naborem wniosków 

o wsparcie dla gmin popegeerowskich, obszernie argumentując swoje stanowisko. Pan wójt 

A. Hawrylak odnosząc się do wypowiedzi Pana radnego P. Jacyka powtórzył na jakie inwestycje 

zostały złożone wnioski w związku z ww. naborem, uzasadniając, że inwestycje na które wnioski 

zostały złożone będą służyć wszystkim mieszkańcom gminy. Pan radny R. Osowski zapytał jakie 
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oszczędności będziemy mieć w skali roku w związku z wymianą oświetlenia. Pan wójt 

odpowiedział, że obecnie wydajemy 70 tys. zł. rocznie na energię elektryczną, po wymianie 

opraw miałoby to być ok 25 tys. zł. także oszczędności w budżecie gminy w skali roku powinny 

wynieść 40-50 tys. zł. Pan radny F. Bajan zaproponował by dla lepszej estetyki i wyglądu naszych 

wiosek powrócić do konkursu, który organizowany był przed laty na najładniejszy ogródek. Pan 

wójt przypomniał, że jeżeli którakolwiek staż wyjeżdża na akcję trzeba pamiętać, żeby taki wyjazd 

zgłosić, ponieważ jeżeli coś wydarzyłoby się na akcji, a wyjazd nie byłby zgłoszony strażacy nie są 

objęci ubezpieczeniem.  

 

25. Zakończenie obrad. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek zakończył obrady Rady Gminy Wielkie Oczy o godzinie 11:43. 

 

 

 

 

 

         Przewodniczący Rady 

         

              Zenon Kociołek 
Protokołowała: Małgorzata Horbacz    

 


